
 

 
 

Møtereferat fra møte i Delprosjekt: 
A5 - Kultur og oppvekst 

  

Medlemmer 
til stede 

Gry S. Neander, May Kirsti Heggelund, Frank Westby, Kristin Bjelland, 
Jan- Erik Buer, Ragnar Buer, Kjersti B. Karlsrud,  Hanne Sofie Hafstad 

Varamedlemmer 
til stede 

- 

Forfall  
 

Tillitsvalgte Karine Mørk- Gåserød 
Anita Toverød 
 

Hovedverneombud  
Grethe Fogt 

Andre 
 

 
 

Møtesekretær  
May Kirsti Heggelund 
 

Møtested, dato 30.01.18 Spydeberg 
 

 

Konklusjoner Ansvar Frist 

   

Struktur/ møteinnkallinger 
Viktig at styringsgruppas møtedatoer er kjent for alle. 
Møtereferatene må være tilgjengelige, May Kirsti sjekker med Trine. 
Det må legges til rette for jobbing mellom møtene, gode prosesser. 
 

 
 
MK 
Alle 

 

Strategiplan 
Det som foreligger er et utkast som styringsgruppa har laget.  Planen 
sendes ut og den enkelte jobber gjennom den til neste møte slik at alle 
aspekt ivaretas. Måleindikatorer er spesielt viktig å vurdere! Frist for 
skriftlige innspill: neste tirsdag, sendes til alle. 
Bakgrunn for og oppbygging av strategiplan ble gjennomgått.  Planen 
setter retning, handlingsplaner som utarbeides i ettertid omsetter 
strategiplanen om til handlinger. Planen vil kunne danne bakgrunn for 
arbeidsgruppene som skal settes. 
Delprosjektet vil foreslå å fremme tre saker til fellesnemda: 
Behovsplan for barnehage 
Skolebehovsplan 

 
Alle 

 
Neste 
møte 



Strategiplan 
Etablering av arbeidsgrupper, rammer og deltakere: 
Settes endelig etter at strategiplanen er gjennomdrøftet og spikret. 
Alle må tenke gjennom utnevnelse/ påmelding. 

Arbeidsgruppe, PPt, flyktninger og barnevern- hasteprosjekter: 
MK sjekker avtalen med Skiptvet til neste møte. 
Alle må tenke gjennom utvelgelse/ påmelding til arbeidsgruppene 
 

 
MK 

 

Kultur i oppvekst- område 
Forslag om å få inn Gunnar Skar til møte om fire uker sånn at gruppa får 
et så godt beslutningsgrunnlag som mulig når beslutningen om plassering 
av kulturskole skal tas. 
 

Kjersti  

Studietur og faglig input: 
Delprosjektet ønsker å søke OU-midler for å kunne finansiere den faglige 
inputen (BI og prosessveileder). 
En studietur bør gi input innenfor vårt område og ha spesielt fokus på 
helhetlige tjenester og som kan vise til gode resultater. En evt.kommune  
bør kunne vise til innovative løsninger. Holbeck har blitt foreslått. 
Brukerdreven innovasjon/ på lag med innbyggeren (danske KS) er 
interessant å forfølge. Frank jobber videre med dette.  
 

 
 
 
Frank 
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møte 

Evt. 
Digitalisering 
Viktig å starte arbeidet med samkjøring av avtaler og systemer. 
Gruppa må opprette kontakt med IKT ressurspersonene i prosjektleders 
stab. 
Kickoff på torsdag 

 
 
Ragnar 

 

Neste møte: 13.02 kl. 09.00-12.00 i Spydeberg   

 


